
Jarostaw Hupalo
Radny
Rady Miasta Wloclawek

Wodawek, dnia 29.O8.201,6r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam sie do Pana Prezydenta z pro6b4 w imieniu

przedsigbiorc6w, wloctawskich podatrLik6w prowadz4cych dzialaLroSd

gospodatcz4 na ul. 3-go Maja ( wykaz i prodba w zal4czeniu ) o podjecie

dzialafi przez sluiby miejskie maj4ce na celu podniesienia bezpieczeistwa w

tym obszarze naszego miasta.

Przedsigbiorry prosz4 r6wnie2 o usuniecie lawek rekrea.yj.y"h wzdtu2 te1

ulicy, a szczeg6lrie migdzy Placem Wotnodci, a ul. Piekarsk4 ze wzglgdu na

permanentne ich wykorzystywanie jako miejsca do spo2ywania alkoholu. Jest

to szczeg6lnie dokuczliwe dla klient6w i wta6cicieli poto2onych tam firm.

DuLe znaczenie ma te2 fatalny wizerunek naszego miasta Wodawka w tym

tak afrakcyjnym zak4tku naszego miasta.


